
říjen 2024

Slovo úvodem
Milí farníci,

kouzlem nechtěného se nám sešly 
události, které – ač různé – mají cosi spo-
lečného: vždy vyvolávají otazníky. Nej-
prve přišly extrémní záplavy a o  týden 
později občanské volby. U  povodní 
je naše hodnocení vzácně jednotné; 
u  voleb se bude rozcházet podle toho, 
jak jednomu každému „dopadly“. Při 
obojím však s jistotu zazní otázka: kdo 
za to může? A hned poté i věčně opako-
vané: jak se na to Bůh může dívat…?!

Nad oprávněností výčitek za důsled-
ky lidských rozhodnutí se můžeme jen 
hořce pousmát: jak Bůh zodpovídá za 
to, že lidé sami se nedohodnou, co je 
dobro, že nerespektují Boží řád…? Je 
pokrytecké vyčítat mu, co způsobila 
lidská zpupnost: Bůh není vinen našimi 
válkami, vždy jen lidský hřích! Žádat, 
aby Bůh následně napravoval lidmi 
zaviněné zlo, by jen povzbudilo každé-
ho násilníka: „Však on to Pán Bůh dá 
do pořádku.“ A kde by vlastně zůstalo 
naše lidské svědomí a zodpovědnost? 
Máme-li potřebu předkládat účty Bohu, 
rozhlédněme se nejdříve po svých lid-
ských vinách…

Méně přehledné je to u pohrom pří-
rodních, byť i zde visí otazník nad lid-
skou zodpovědností: jak moudře jsme 
se v minulosti chovali k přírodě, že nám 
teď musí cosi „oplácet“…? Ovšem naše 
vyčítavé ohlížení se po Bohu skrývá 
logický zkrat: že totiž ten, který všech-
no může, taky za všechno může! Tuše-
ná odpověď bude pro leckoho zároveň 
nepříjemnou výzvou. Jako je člověk 
svobodný a ani Bůh nemá moc silou 
zvrátit jeho rozhodnutí nemilovat, tak 
i příroda má svou autonomii, své záko-
ny a mechanismy, včetně oněch kritic-
kých; a ani zde Bůh účelově nebere to, 
co předtím velkoryse daroval.

Ano, Boží láska pro svou nesmírnost 
může být až neuchopitelná. Nicméně 
její poznání má vést k úžasu, jak velká 
je důvěra, kterou Bůh člověku daroval, 
aby ten našel smysl svého života v  ode-
vzdanosti dobru a lásce, navzdory vše-
mu pomíjivému, co na tuto odevzdanost 
útočí…!� Váš�farář�Petr�Vrbacký

Farní jarmark je již tradiční akcí, která 
se koná u příležitosti svátku svatého 

Augustina. Letos se uskutečnil v neděli 
1. 9. 2024 a jeho výtěžek byl věnován 
na Mezinárodní vězeňské společenství 
(MVS). 

Poutní mši sloužil P. 
Mgr. František Marek 
Míček, OPraem. (zástup-
ce ředitelky a hlavní 
koordinátor projektu 
Vězňova cesta). Ve své 
promluvě zmínil, že 
se mnohdy setkáváme 
(i  mezi věřícími lid-
mi) s  předsudky vůči 
odsouzeným. Přitom 
hříšníkem je každý z  nás 
a  naše situace je proto 
velmi podobná. Jen člo-
věk ve vězení si je na-
rozdíl od nás svých vin 
dobře vědom, veřejně za 
ně nese trest, a proto nemá potřebu něco 
předstírat a dělat se před ostatními lep-
ším. Uvědomuje si, že je na dně a  svou 
naději upřímně hledá u Ježíše, což může 
být ponaučením i pro nás…

Během deváté mše svaté zazněl zpěv 
farního sboru pod vedením pana profe-
sora Kyncla (Irské požehnání, Gounodovo 
„O salutaris“, Youngovo „Aleluja“ a nád-
herná skladba „Ztiš srdce mé“ od Sibelia). 
Na varhany doprovázel Dominik Laudát.

Zástupkyně společenství, Mgr. Jarmi-
la Dalhaus, na konci mše svaté shrnula, 
čím se MVS v ČR zabývá, a také v krát-
kosti představila nový projekt „Dream 
Academy“, který od září startuje v Brně 
a  je zaměřen na pomoc při volbě povolá-
ní pro děti vězňů. Rovněž vyzvala farní-
ky k dalšímu zapojení v jejich organizaci 
(dopisování s odsouzenými, balení dár-
ků atd.). Kromě několika dobrovolníků 
MVS, kteří pomáhali u svého stánku, 
dorazily i tři děti vězněných rodičů, kte-
ré před kostelem rozdávaly letáčky. Také 
jsme mohli vidět maskota MVS, ptáka 
Chucka. 

MVS rovněž pomáhá školákům, kteří 
mají mámu nebo tátu ve vězení, aby ve 
škole nebyli v nevýhodě či cílem posmě-
chu, protože jim chybí vybavení. Nám 
u  Svatého Augustina se podařilo vybrat 

dvě bedny školních pomůcek, které jsme 
předali zástupcům MVS. Kromě toho 
byla (díky jedné naší farnici) na MVS 
věnována i brněnská sbírka „Školákům 
od srdce“, kterou na konci srpna organi-
zovala  Diakonie ČCE.

Po deváté mši svaté byly pro všech-
ny před kostelem nachystané koláčky 
a  víno. Na prodej byly kromě výrob-
ků vězňů zejména rukodělné výtvory 
našich farníků. Svůj stánek s vlastními 
produkty měly i skautky z oddílu Aves. 

Na letošním jarmarku byl i stánek, 
kde se dalo zakoupit zboží s augusti-
novskou tématikou. Slovy dnešní mlá-
deže: „Augustinský merch“. Na výběr 
byly augustinské sušenky, perníčky, 
víno, marmelády, domácí becherovka, 
tašky s  natištěným obrázkem kostela 
nebo kšiltovky s logem, také sirky a  ča-
je s  výroky svatého Augustina. Vína 
a  vinné marmelády pochází z Vnorov od 
rodiny bohoslovce, který coby student 
teologického konviktu navštívil v rámci 
pastoračního víkendu naši farnost.
� ...pokračování�na�str.�2

Farní jarmark
„Cokoliv jste udělali pro jednoho z těchto mých nejmenších, pro mě jste udělali.“

 foto:�Vít�Horník



Stalo se 
Sbírka na splácení dluhů farnosti 
vynesla  32 743 korun, sbírka na cír-
kevní školství a na bohoslovce 45 096 
korun, farní jarmark 149 794 korun.

~

V sobotu 21. září se v našem kostele 
konal koncert pěveckého sboru Ras-
tislav Blansko, Basilikachor Wald-
sassen z Německa a orchestru Czech 
Virtuosi se svými sólisty. Na progra-
mu byla Mozartova Velká mše a Mše 
C  dur Ludwiga van Beethovena. 

~

V neděli 29. září se uskutečnila každo-
roční pobožnost u kříže v Krondlově 
ulici, při které jsme se modlili za oběti 
druhé světové války i za oběti váleč-
ného násilí kdekoli ve světě.

Pokřtěni byli:
8. 9. Anastázie Maria Hladká

Svátost manželství přijali:
21. 9. Alžběta Brothánková  
 a Martin Tušla

Pohřbeni byli:
2. 9. Jitka Sedláková (*1939)
9. 9. Stanislav Adámek (*1948)

Alžběta�Ohřálová

11. farní invaze do Slavonic
Během třetího zářijo-

vého víkendu pro-
běhla již jedenáctá farní 
invaze do Slavonic. Přes-
tože název napovídá mís-
to provedení akce, do Sla-
vonic se většina účastníků 
vůbec nepodívala.

Již tradičně jsme spali 
na faře v Dešné, kam se 
i  hojná účast farníků (asi 
35 lidí) v pořádku vešla. 
Vzhledem k tomu, že akce 
probíhala pouze během 
víkendu, pracovním dnem 
byla pouze sobota. Praco-
vali jsme na farních zahra-
dách v Dešné a v Dačicích. 
Na programu bylo přenášení dřeva, které 
bylo skládáno v Dačicích do úhledných 
štosů. Během toho probíhaly v Dešné 
drobné úpravy elektrických kabelů, praní 
povlečení a plení záhonů.

Na oběd se všichni pře-
sunuli na faru do Dačic, 
kde jsme si pochutnali na 
výborné sekané s bram-
borami. Po obědě a krátké 
pauze jsme se vrátili zpět 
ke dřevu a pilně pracovali 
až do pozdních odpoled-
ních hodin. Otec Karel nás 
odměnil skvělou točenou 
zmrzlinou z jeho nové-
ho zmrzlinovacího stroje, 
a  tak si i tato farní invaze 
udržela svoji tradici.

Po těžké dřině jsme se 
večer mohli těšit na opé-
kání špekáčků u ohně. 
V  neděli dopoledne jsme 

doprovodili zpěvem mši v Dešné, a tím 
jsme uzavřeli farní invazi.

Doufáme, že se na jaře setkáme ještě v 
hojnějším počtu.

kolektiv�autorů

Zaznělo v  kázání 
Umíte rychle uvést, z čeho dnes máte 
velkou radost? o.�Martin�Holík

Augustin o modlitbě Otčenáš
O modlitbě Otčenáš píše Augustin 
křesťance Probě toto: Potřebujeme slo-
va, abychom si sami připomněli a ujas-
nili, oč vlastně prosíme; ne že bychom si 
mysleli, že je třeba Pána poučovat nebo 
přemlouvat. Když tedy říkáme: Posvěť 
se jméno tvé, připomínáme si, že máme 
toužit, aby jeho jméno, které je vždy sva-
té, bylo jako svaté chováno také u lidí, 
to jest, aby jím lidé nepohrdali. Takže to 
není něco k prospěchu Božímu, ale lid-
skému. A tím, že říkáme: Přijď království 
tvé – to přece rozhodně přijde, ať chce-
me či nechceme – probouzíme v sobě 
touhu, aby toto království přišlo k nám 
a abychom v něm směli kralovat. Když 

říkáme: Buď vůle tvá jako v nebi, tak i  na 
zemi, vyprošujeme si od Boha posluš-
nost: aby se v nás děla jeho vůle tak, 
jak ji činí jeho andělé na nebesích. Když 
říkáme: Chléb náš vezdejší dej nám dnes, 
pak toto dnes znamená v tomto čase. 
Prosíme tím jednak o základní živoby-
tí, které zahrnujeme pod pojem chleba, 
jenž tvoří jeho nejdůležitější část, jed-
nak o svátost věřících, která je v tomto 
čase rovněž nutná, ne ovšem k dosažení 
pozemského štěstí, ale k blaženosti věč-
né. Když říkáme: Odpusť nám naše viny, 
jako i my odpouštíme našim viníkům, 
připomínáme si nejen, oč máme prosit, 
ale také, co máme dělat, abychom mohli 

být vyslyšeni. Když říkáme: Neuveď nás 
v pokušení, připomínáme si, že musíme 
prosit, aby nás neopustila Boží pomoc 
a  my se nedali oklamat nějakým poku-
šením a nepřivolili mu, anebo mu ze 
slabosti nepodlehli. Když říkáme: Zbav 
nás od zlého, připomínáme si, že ještě 
nejsme v  onom dobru, kde nebudeme 
trpět žádným zlem. Tato poslední pros-
ba modlitby Páně je vlastně tak široká, že 
ať se křesťan octne v jakémkoli soužení, 
může do ní vložit všechen svůj nářek 
a  vylít všechny své slzy. Touto prosbou 
může svou modlitbu začínat, v ní může 
setrvávat a jí opět skončit. 
� Daniel�Blažke
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Velké díky patří všem stálým i pří-
ležitostným dárcům, kteří na letošní 
jarmark dodali své výrobky, i vám, kte-
ří jste neváhali udělat si něčím radost 
a přišli s  plnými peněženkami, ale také 
všem, kteří přispěli svoji pomocí. Díky 
vám všem se letos podařilo vybrat neu-
věřitelných téměř 150 tisíc korun!

Produkty, které se neprodaly, byly zno-
vu nabídnuty k prodeji následující neděli 
po deváté mši sv. v rámci venkovní farní 
kavárny. Výtěžek této akce byl připočten 
k celkovému výtěžku. A to málo, co zby-

lo, putovalo pomáhat dál, konkrétně na 
připravovaný adventní jarmark k Salesi-
ánům do sousedních Žabovřesk a sestře 
Editě na školní jarmark na podporu 
Mary´s meals.

Ještě jednou děkujeme všem přispěva-
telům a MVS přejeme, ať vybrané peníze 
poslouží nejen k financování projektů, 
ale také ať dětem a jejich rodinám doda-
jí jistotu, že na svoji tíživou situaci ne-
jsou sami. 

 Za�organizátorky�
Renata�Fialová,�Kateřina�Havlíčková

(redakčně upraveno a zkráceno)

Účastníci pomohli s přená-
šením dřeva.  
 foto:�Jakub�Šebek



Petra Kotáska pravděpodobně znáte 
všichni, jenom to třeba ještě nevíte. 
Aspoň jednou za život k němu při při-
jímání přišel snad každý. Není služby 
u oltáře, kterou by neuměl, a můžete 
ho potkat téměř na kterékoliv mši 
během týdne. Umí toho ale mnohem 
víc, a nejen o tom vám s ním přináší-
me rozhovor.

Jaká je tvoje historie u Augustina?
Byl jsem tady pokřtěn, protože naši se 
znali s tehdejším farářem Milošem Kabr-
dou. Takže od dětství jsme sem chodili na 
mši, přestože celou dobu bydlíme v  Bys-
trci. V průběhu let jsem to kombinoval, 
ale teď už jsem pevně u Augustina.

Jak dlouho ministruješ?
Myslím, že od pěti let, takže už víc jak 25 
let. U Augustina hlavně v neděli a  ve všed-
ní dny jsme chodili v Bystrci do Archy, což 
je duchovní centrum v sídlišti. Od 15 jsem 
chodil už převážně k Augustinovi.

Zažil jsi tedy faráře od p. Kabrdy dál  – 
který byl tvůj nejoblíbenější?
(směje se) No tak, všichni byli suproví. 
Moc hezké vzpomínky mám na Pavla 
Šenkyříka, protože díky němu jsem se 
začal víc zapojovat do služby u oltáře. 
Nechal nám větší zodpovědnost z hledis-
ka chystání na mši a kostelničení a v té 
době mě to nějakým způsobem oslovi-
lo, cítil jsem tam možnost realizovat se. 
Vzal nás do té služby hlouběji, a pak se 
to s dalšími faráři samozřejmě rozvíjelo 
a posouvalo.

Je nějaká funkce u oltáře, kterou jsi ješ-
tě nedělal?
Z těch standartních jsem dělal asi všech-
no. Čtení, komentář o Velikonocích, paš-
kál… Opravdu mě nic nenapadá. Snad 
jenom rozdělávání ohně na Bílou sobotu 
jsem ještě nedělal.

S takovýmto portfoliem zkušeností –  jak 
se správně zvoní při proměňování?
Podle mě všechny odpovědi jsou správ-
né  :-) Ministroval jsem v mnoha farnos-
tech a  na jiných mších, a každý to má 
samozřejmě jinak. U nás jsme zvyklí zvo-
nit jednou, a  já mám rád kratší a decent-
nější zvonění.

Jaká je tvoje oblíbená liturgická barva?
Asi mám docela rád fialovou, ale ne kvů-

li samotné barvě. Spíš 
kvůli tomu období pří-
pravy, kdy se můžeme 
na něco těšit, máme 
možnost ztišení a hlub-
ší duchovní přípravy.

Zúčastnil ses synody?
Ano. Přišlo mi super, 
že vůbec něco takové-
ho bylo, byť jsme těch 
setkání zas tolik nemě-
li. Líbilo se mi, že jsme 
o těch tématech mohli 
diskutovat s lidmi, se 
kterými bychom se 
o  tom normálně neba-
vili. Ve skupině jsme 
byli z různých pro-
středí, v různém věku, 
s  různými zkušenostmi, a bavili jsme se 
hodně o  farnosti. Bylo to za mě přínosné, 
ani ne proto, že bychom dali něco vědět 
ven, ale spíš pro nás osobně. Vidět, jak na 
věci nahlíží ostatní.

Co jsi studoval a kde pracuješ?
Vystudoval jsem stavební fakultu a  dělám 
technika správy budov v jednom průmys-
lovém areálu v Brně. Je to fajn, ta práce 
je pestrá. Každý den dělám něco jiného 
– když nastane havárie, tak je na mně, 
abych zajistil lidi na opravu, jiný den zase 
„projektuju“ přestavbu nějakých prostor, 
nebo přímo organizuju práci na budově.

Máš nějakou oblíbenou knihu?
Upřímně moc nečtu, ale mám docela rád 
knížky se zajímavými rozhovory. Posled-
ní, co jsem četl, byl rozhovor s Pavlem 
Fišerem o politice, osobním životě a  prá-
ce velvyslance. Mám rád i podcasty; pro-
stě, kde se dozvím o někom, kdo prožil 
něco zajímavého.

Čemu se pak věnuješ ve volném čase?
Asi nejvíc času mi zabírá skaut, přeci 
jenom jsem pořád aktivní jako vedoucí 
střediska v Bystrci, přestože teď už po 
stránce, řekněme, administrativní. Dřív 
jsem trávil hodně víkendů s děckama na 
akcích. A kromě toho vyrážím na kolo 
a  v  zimě na běžky a na lyže.

Kam jezdíš na kole?
Nejčastěji kolem Brna. V neděli odpoled-
ne na projížďku. Jezdím spíš rekreačně, 
ale ve výsledku za to odpoledne těch 

60 až 80 kilometrů 
ujedu. Nejezdím to 
teda na vzdálenost, 
spíš se podívat, kde 
jsem ještě nebyl, 
nebo jen tak na pro-
jížďku. Je pravda, že 
kolem Brna už jsem 
byl asi všude.

Ty vedeš skautské 
středisko v Bystr-
ci, máte přes 400 
členů, během roku 
pořádáte mnoho 
akcí – mezi nimi 
i  Betlémské světlo. 
Co tě k tomu při-
vedlo?
Do skautu jsem 

začal chodit někdy v 10 letech, kdy mě 
k  tomu trochu dotlačili rodiče. První 
tábor byl docela náročný, ale pak mě 
na tom něco chytlo a od té doby se toho 
držím. To vedení na mě tak nějak zbylo, 
nikdy se o to nikdo další nehlásil. Řekl 
jsem si prostě, že je to výzva, kterou má 
člověk přijmout. Takže to dělám, i když 
jsem si to tak nikdy nepředstavoval.

Jaké to je řídit takový kolos?
Je to trochu zodpovědnost, ale u nás je 
taková autonomie oddílů, že jim do toho 
středisko moc nekecá, spíše se snažíme 
poskytovat podporu a zázemí. Není to 
tak, že by moje rozhodnutí měla přímý 
dopad na všech 400 členů. Poslední roky 
jsem jezdil na návštěvy našich táborů. 
Hrozně mě nabíjí a motivuje vidět fungu-
jící tábor a že přichází noví vedoucí, kteří 
to rádi dělají. Že Skaut dokáže motivovat 
mladé lidi k práci pro děcka bez peněz.

Na konci prázdnin jsi s Vítkem Hor-
níkem pořádal tábor nového mlašího 
spolča – jaké to bylo? Budete pokračo-
vat i přes rok?
Bylo to super. My jsme dělali už ten před 
dvěma roky, kdy mě Vítek oslovil, a pro-
tože nějaké zkušenosti z těch skautských 
táborů mám, tak jsem řekl, že proč ne. 
Letos jsme měli obavu, že bude málo dětí, 
což nakonec bylo, ale vlastně to ničemu 
nevadilo. Děcka si velkou část programu 
udělala sama a na nás zbylo jenom zaří-
dit, aby tam byl někdo zodpovědný. 
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„Rád se dozvídám o někom, kdo prožil něco 
zajímavého.“  Rozhovor s Petrem Kotáskem

 foto:�Vít�Horník
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Farní diář 
 20. 10.  Misijní neděle
 1. 11.   Slavnost Všech svatých
 2. 11.  Památka zesnulých
 23. 11.   Farní ples

Jako každoročně jsou nabízeny ve svato-
jakubské farnosti společné přípravy na 
manželství pro snoubence, kteří budou 
mít svatbu v brněnských farnostech, pří-
padně pro ty, kteří v Brně žijí a  sňatek 
uzavřou jinde.  

První varianta: 3 setkání s knězem 
a  3 setkání s manželským párem
Setkání jsou vždy v pondělí v 19 hodin 
na faře kostela sv. Jakuba (1. poschodí, 
velký sál, adresa: Jakubská 126/11).

Podzimní příprava – termíny: 7. 10., 
14.  10., 21. 10., 4. 11., 11. 11., 18.  11.
Jarní příprava – termíny: 28. 4., 5. 5., 
12.  5., 19. 5., 26. 5., 2.  6. 

Druhá varianta: 2 setkání s knězem + 
víkend s manželskými páry z komu-
nity Emmanuel
Setkání s knězem jsou v pondělí 
v  19  hodin na faře kostela sv. Jakuba 

(1.  poschodí, velký sál), víkend v centru 
komunity Emmanuel na adrese: Lidická 
1867/24, Brno – Černá Pole (začátek 
v  sobotu v 9 hodin, zakončení v neděli 
v 15 hodin).

Termíny v roce 2025:
13. 1. a 20. 1. v 19 hod. + víkend 1.–2. 2. 
17. 3. a 24. 3. v 19 hod. + víkend 5.–6. 4.

Bližší informace o víkendu pro snouben-
ce najdete na: 
www.emmanuel.cz/snoubenci

Na přípravu se přihlašujte na e-mail:
brno-jakub@dieceze.cz.

Prosíme, do zprávy uveďte:
– jména a příjmení obou snoubenců,
– data narození,
– datum a místo svatby.

Příprava snoubenců v brněnském 
děkanství

...pokračování�ze�str.�3
Myslím, že jsme si to užili všichni, včetně 
vedoucích. Vítek by chtěl přes rok roz-
jet nové mladší spolčo a slíbil jsem mu 
s  tím pomoct, takže každý pátek od 16 
se budeme scházet na faře.

Jaká je tvoje oblíbená část roku / farní 
akce?
Farních akcí je spousta. Už jenom kvůli 
tomu, jak je farnost široce rozkročená od 

malých dětí přes mládež až po seniory, 
tak jsou akce různých kategoriích a já se 
zdaleka všech neúčastním. Na karnevalu 
jsem třeba nikdy nebyl. Naopak farních 
dnů jsem se účastnil několikrát a bylo 
to vždycky moc fajn. Taky mám rád akce 
jako kácení a stavění vánočních strom-
ků, i když tam je to práce pro několik lidí 
a ne úplně celofarní.

Děkuji za rozhovor. Filip�Šebek

JUBILEUM 2025 
Rok 2025 bude v celé církvi slaven jako 
jubilejní, starobylým souslovím znějící 
Milostivé Léto Páně. 

Svatá brána svatopetrské baziliky 
bude slavnostně otevřena 24. prosince 
2024. Ve světě, tedy i v Česku, Jubile-
um zahájíme o slavnosti Svaté Rodiny 
v  neděli 29. prosince 2024, Svatý rok 
bude zakončen o slavnosti Zjevení Páně 
6. ledna 2026.

Jubileum provází bula Spes non con-
fundit (Naděje nezklame). Jubilejní 
kalendář obsahuje mnoho programů, 
zde je několik prvních:

Jubileum světa komunikace 24.–26. 
ledna 2025
Jubileum jáhnů 21.–23. února 2025
Jubileum dobrovolníků 8.–9. března 
2025
Česká národní pouť do Říma proběh-
ne ve dnech 28.–30. března 2025
Jubileum nemocných a světa zdra-
votnictví 5.–6. dubna 2025

Více na www.jubileum2025.cz

•
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Modlitba pro Mary´s 
Meals 
Otče náš,

chléb náš vezdejší dej nám dnes 
a  odpusť nám, kdykoli jsme si brali ze 
společných darů víc, než jsme potřebo-
vali.

Dovol nám, abychom Ti pomohli nasy-
tit hladovějící dobrými věcmi a ne jenom 
drobky z našeho stolu. Nauč nás, jak se 
rozdělit s potřebnými a nenechávat si 
vše pro sebe.

Naplň nás svou láskou, abychom moh-
li vykonat každé dobré dílo, které jsi pro 
nás připravil.

Naplň naše srdce soucitem s každým 
hladovějícím dítětem a použij naše malé 
skutky lásky tak, aby už žádné dítě nikdy 
nehladovělo. Amen.

www.marysmeals.cz

Muzikál Jesus Christ 
Superstar 
Po nečekaně velkém ohlasu a vřelém 
přijetí koncertních vystoupení ve čty-
řech brněnských kostelích z letošního 
jara jsou v plánu tři další mimořádná 
provedení – v našem kostele tak proběh-
ne představení dne 30. 10. 2024 v 19.00 
hod. Tým Muzikál v kostele se moc těší 
a  děkuje za krásné ohlasy!

Kavárna maminek 
Od čtvrtka 26. 9. začíná setkávání v rám-
ci kavárny maminek. Maminky se budou 
scházet mezi 10.–12. hodinou a posled-
ní čtvrtek v měsíci od 15.30 do 17.30 
(pozor, tento čas se týká prvního setkání 
příští týden). Setkání začíná společnou 
modlitbou. Více informací a rozpis ter-
mínů je na plakátku.


